Hello.
My name is Natasha and I truly love learning languages. It`s started in school, where we translate songs The Beatles and read poetry in English.
But my fascination began years late. I loved Great Britain so much. Films and actors. I wanted to see everything – movies, TV series, even musicals. But not all that was translate. And I began to watch in English. It was hard in the beginning. Often I stopped and check in with a vocabulary. Trying to understand at least something. 
It was eight years ago. Now I watch my shows and movies in English, reading books in English and learning German. I like this language. 
So, I can translate from Russian to English, from English to Russian, from English to German, from German to Russian and from Russian to German.
I do not have work experience, but I have eight years of learning English to level, where I easily can understand this language when I hear it and read without vocabulary. And one year of learning German, where I can understand most words and learn how to use vocabulary the most effective way. Don`t mention that I just love languages and don`t allow yourself do a lousy job.
___
Здравствуйте.
Меня зовут Наташа, и я очень люблю изучать языки. Это началось в школе, где мы переводили песни Битлз и читали стихи на английском.
Но мой интерес начался годами позже. Я очень любила Великобританию. Фильмы и актеров. Мне хотелось увидеть все – фильмы, сериалы, даже мюзиклы. Но не все это было переведено. И я начала смотреть на английском. Было очень сложно вначале. Часто я останавливалась и сверялась со словарем. Пыталась понять хоть что-то. 
Это было восемь лет назад. Сейчас я смотрю сериалы и фильмы на английском, читаю книги на английском и учу немецкий. Мне нравится этот язык.
Так что я могу переводить с русского на английский, с английского на русский, с английского на немецкий, с немецкого на русский и с русского на немецкий.
[bookmark: _GoBack]У меня нет опыта работы, но зато есть восемь лет, за которые я выучила английский до уровня, когда могу понять язык на слух и читать без словаря.  И год обучения немецкому, где я могу понять большинство слов и научилась использовать словарь самым эффективным способом. Не говоря уже о том, что я просто люблю языки и не позволю себе сделать работу кое-как.
